



**Asteriski ry**  
Vesilinnantie 5  
20500 Turku  
asteriski@utu.fi

**PÖYTÄKIRJA 2/2018**

1 (5)

12.1.2018

## **ASTERISKIN HALLITUKSEN KOKOUS**

Aika 12.1.2018 klo 11.45

Paikka Camillan koti, Yo-kylä

Läsnä	Valtteri Karttunen	Puheenjohtaja	
	Ivan Maurin		
	Veera Paananen	Sihteeri	
	Pauliina Lasander		
	Sami Spets		
	Valtteri Karppinen		
	Juuso Ryttilahti		
	Camilla Lähteenmäki		
	Suvi Kaakkomäki		
	Suvi Hyvönen	Etäyhteydellä	Saapui kohdassa 9

### **1 KOKOUKSEN AVAUS**

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 11:53.

### **2 LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN**

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

### **3 ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN**

- Muutetaan esityslistaan kevätsaunan ajankohdaksi 19.5.
- Esityslista hyväksytään muutoksineen.

### **4 KAHDEN PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAN VALITSEMINEN**

- Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Suvi Kaakkomäki ja Ivan Maurin.

### **5 ILMOITUSASIAT JA POSTI**

- Ei ilmoitettavaa.

### **6 TILINKÄYTTÖOIKEUDET**

- Päätettiin yksimielisesti poistaa haalaritilin (FI69 6601 0001 0404) käyttöoikeudet Mirva Tapotalta (XXXXXX-XXXX).

### **7 TOIMIHENKILÖIDEN VALINTA**

- Valitaan saunamajuriksi Teemu Piippo.



12.1.2018

- Häirintäyhdyshenkilöt
  - o Äänestys tästä käynnissä.
  - o Päätetään todennäköisesti seuraavassa kokouksessa.

## 8 MENNEET TAPAHTUMAT

- TYYn järjestötori 5.1.
  - o Asteriksi oli edustamassa. Omalla pisteellä hiljaista.
- Haalarisauna 10.11.
  - o Piltit saivat uudet haalarit!
  - o Otetaan ylös, että Asteriskin logo hieman ylemmäksi seuraavalla kerralla.

## 9 TULEVAT TAPAHTUMAT

- Hallitustenvaihtositsit 17.1.
  - o Camilla kokousti Jarkon ja Emmin kanssa tästä.
  - o Digit hoitaa rahaliikenteen.
  - o Plaseeraus tehdään sunnuntaina.
- Varjobileet 8.2.
  - o Julisteet
    - Kysellään niiden perään.
  - o Nakitin
    - Tehdään lähitulevaisuudessa.
  - o Some
    - Suvi H. tekee Facebook-tapahtuman.
  - o Sisään pääsyksi sovittiin 2e.
- Turvaseksibileet
  - o Ajankohta
    - Mietittiin 28.2., 1.3., 4.4., 5.4., 11.4., 12.4.
    - Suvi H. kysyy TSTS ry:ltä ajankohdasta sekä, jos sieltä haluttaisiin kysellä Katko ry:tä kolmanneksi järjestöksi mukaan.
  - o Paikka
    - Suvi H. kysyy TSTS ry:ltä myös paikasta. Mietittiin Chic tai Vegas.
- Pakko ottaa -sitsit ja -bileet 14.3.
  - o Whatsapp-ryhmä tehty.
  - o Ajankohta
    - 15.3.
  - o Paikka
    - Mietitään vielä.
- Karuselli ja Sitsibooli 22.3.
  - o TYK ry tulee mukaan Karuselliin sekä Sitsibooliin.
  - o Camilla tapaa 30.1. muut järjestöt.
  - o Sitsiboolin paikka
    - Camilla ja Suvi H. kyselevät mahdollisista paikoista.
  - o Markkinointi



12.1.2018

- Mietitään, tuleeko Karusellia varten tervehdysvideoita.
- Kevätsauna 29.5.
  - Tarkistetaan, millainen aikataulu 2017 kevätsaunassa oli.
  - Suvi K. vastaa Villa Järvelälle aikataulusta ja varaa tämän, kun aikataulu selvillä.
- Kesäkesäkesämökki
  - Ajankohta
    - 14-16.9.2018.
    - Suvi K. tekee alustavan varauksen tälle ajankohdalle.
  - Paikka
    - Kesähuvila Metsäranta.
- Pokemon-bileet
  - Mietitään, jos pilttisitsit erotettaisiin erilliseksi tapahtumaksi ja tilalle tulisi Pokemon-sitsit.
  - Ajankohta
    - Kysellään Germanicalta päivistä 3.10. tai 4.10.
  - Paikka
    - Suvi H. kyselee, jos Börs olisi varattavissa.
- Ideana ehdotettiin Pizza&Kalja -sitsejä
  - Mietitään.

## 10 OPINTOASIAT

- Opopalaverissa mietittiin, jos sivuaineinfo pidettäisiin maaliskuu- tai huhtikuussa laitoksen sisällä.
- Maaliskuussa sivuainemessut.

## 11 YRITYS- JA ULKOSUHDEASIAT

- ContactExpo 17.1.
  - Valttter saa kuittauksen tiloista lähiaikoina.
- Yritys-excursio Academic Workin & LVS Brokersin kanssa
  - Ajankohta
    - Meille ehdotettu maaliskuuta. Mietitään.
- Futurice-excursio
  - Tavataan Julius myöhemmin.

## 12 LIIKUNTA-ASIAT

- Mietitään, jos keväällä olisi ainakin yksi lajikokeilu.
- MM-kyykkä 10.2.
  - Meidän lähtijöille bussikuljetus hoidettu.

## 13 KULTTUURIASIAT

- Taru Sormusten Herrasta -näytelmä



12.1.2018

- Mietitään, että paikkoja olisi 15 kpl.
- Sponsoritaisiin jäsenille 6e/lippu, jolloin lippu olisi 15e/jäsen.
- Ajankohtaa mietitään vielä.

#### 14 TOIMISTO- JA NUKKUMA-ASIAT

- Nukkumakokous pidetään 18.1. klo 17.
- Mietitään, jos tammikuussa pidettäisiin vielä toimistosivous.

#### 15 TALOUSASIAT

- Hyväksytään
  - Pauliina Lasanderille 53,69€ hallitusruseteista.
  - Ann-Victoria Vuoriselle 212,74€ haalarisaunasta.
  - Kosteat Kosijat -yhtyeelle 350,00€ vuosijuhlilla esiintymisestä.
  - ARIES™ URHEILUASUILLE 2157,12€ haalareista.

#### 16 JÄSENASIAT

- Collegepaidat
  - Ei ole vielä kukaan saapunut.
- Ivan päivittää jäsenrekisterin, kun jäsenmaksut ovat saapuneet.

#### 17 TOIMIKUNNAT

- ATK-YTP-toimikunta
  - Ei tiedotettavaa
- Biletoimikunta
  - Suvi H. hoitaa toimikunnan whatsapp-ryhmän siistimisen ja lisää Camillan sinne.
- WWW-toimikunta
  - Ei tiedotettavaa
- Haalaritoimikunta
  - Piltit saivat haalarit!
- File-toimikunta
  - Ei tiedotettavaa
- Laulukirjatoimikunta
  - Ei tiedotettavaa
- Lautapelikerho
  - Kerho alkaa ensi viikon maanantaina.
- Synergiatoimikunta
  - Ei tiedotettavaa

#### 18 META

- Mietitään yhteisten alkoholittomien tapahtumien lisäämistä Digittien kanssa.



**Asteriski ry**  
Vesilinnantie 5  
20500 Turku  
asteriski@utu.fi

## **PÖYTÄKIRJA 2/2018**

5 (5)

12.1.2018

- Ehdotus, että Vegasissa pidettäisiin sitsit/bileet ensi syksynä.
- Mietitään yrityssitsien järjestämistä loppu vuonna.

### **19 PÄIVYSTYS**

- Sovitaan päivystysajaksi joka viikon keskiviikko.
- Juuso päivystää ensi viikolla 17.1. klo 14-16.

### **20 SEURAAVA KOKOUS**

- Kokoustetaan seuraavaksi maanantaina 22.1. klo 20, mahdollisesti toimistolla.

### **21 KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN**

- Kokous päätettiin klo 13.09

Pöytäkirjan vakuudeksi,

Valtteri Karttunen  
Puheenjohtaja

Veera Paananen  
Sihteeri

Suvi Kaakkomäki  
Pöytäkirjantarkastaja

Ivan Maurin  
Pöytäkirjantarkastaja